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Obec Rataje

Rataje 139, 768 12 Rataje u Kroměříže
tel.č.: 573 364 028 | e-mail: ou.rataje@email.cz

Z Á P I S
5. zasedání Zastupitelstva obce Rataje

konané dne 30. 1. 2023 v Obecní úřad Rataje od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 - 22:30
Přítomno: Dle presenční listiny
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Marek Zezula
Zapisovatel*: Hana Čápová
Ověřovatelé zápisu: Antonín Říkovský, Ing. Zdeněk Deneš

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu, určení zapisovatele

1/ Zahájení, volba ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal přítomné zastupitele, prohlásil, že jednání bylo řádně svoláno, jednání jsou účastni všichni
zastupitelé, jednání je usnášeníschopné.

starosta navrhuje ověřovatele zápisu z 5. jednání ZO: Říkovský Antonín, Ing. Deneš Zdeněk

Starosta se táže, zda má někdo pozměňující bod programu 5. jednání ZO.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Ověřovatele zápisu z 5. jednání ZO : Říkovský Antonín,
Ing. Deneš Zdeněk

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/1 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Program 5. jednání ZO Rataje

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2 bylo schváleno.
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2. Zpráva o plnění usnesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosti OU

ČOV Sobělice

Problémy jsou stále, že občané hází vlhčené ubrousky do kanalizace. Usazují se na česlech. Pan Ing. Mlčoch
navrhuje dát osvětu mezi občany.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2/1 Zpráva o plnění usnesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosti OU

- Smlouva o termínovaném účtu

- Stavová zpráva ochrany osobních údajů ve smyslu GDPR

Předseda kontrolního výboru přednesl připomínky po kontrole usnesení a zápisu z 4. jednání ZO.

Z činnosti OU:

starosta:

- oprava VO "Padělky" z důvodu přestřižení kabelu při výstavbě ČOV

 - oprava VO ke hřbitovu Rataje, musela se vykácet zeleň u plotu RD Rataje 98

 - na Štědrý den se konalo zpívání v Popovicích u stromečku, rozdávalo se Betlémské světlo, vyšel Obecní
zpravodaj, rozdány kalendáře občanům, do budoucna bych chtěl vydat náš obecní kalendář. 

- pracovníci obce pokáceno 5ks bříz v KD Sobělice, ořechy k lesu od hřiště fotbalového, chystá se Obecní ples
v KD Rataje,  KD se vyklízel vyřazený majetek, opravily se stoly, umyly se okna, osvětlení.

Říkovský: byla určena cena za dřevo - ořechy, břízy?

starosta: břízy zůstaly ještě v KD Sobělice, ořechy byly 2. Zjistím, zda bylo uhrazeno.

Sedláčková: těch stromů ke skácení je cca 9 ks.

starosta: oprava WC v přízemí KD Rataje.

- štěpkujeme dřeviny uložené z podzimu, úklid sněhu - opět oprava traktůrku. Ve Zlobicích mají radlici, která
se namontuje na traktůrek. Dovolil jsem si radlici v ceně cca 8 tis. zakoupit.

- pokazil se Opel Agila, oprava motoru.

- na ulici Šelešovská je dokončena komunikace i chodník. Občané chtějí vyřešit parkování v uvedené ulici.

Říkovský: nastříkat žlutou čáru.

starosta:

- obecní úřad přestoupí k telefonnímu partnerovi O2 s telefony, případně internetem.

- bytový dům Popovice: v bytě 125/5 opět zateklo, dle klempíře a pokrývače je potřeba zřejmě vyměnit folii.
Začalo také zatékat do sklepů, čerpá se voda třetí den. Majitelka bytu 124/2 napsala žádost o opravu balkonu.
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starosta se táže, zda má obec koupit pro bytový dům v Popovicích čerpadlo na odčerpávání  vody. Aby tam bylo
stále přichystané.

Říkovský: navrhuji čerpadlo zakoupit z obce.

starosta: také si myslím. Mělo to tam být již od začátku.

Opravil: navrhuji koupit čerpadlo napůl. Podílet se obec i nájemníci.

 

S panem Říhákem a panem Štěpánem máme nachystané projekty na komunikaci Popovice k BD. Vše je
předané na stavebním řízení.

- problémy s parkováním v Popovicích. Sanitka opět nemohla projet.

Opravil: udělat parkoviště na obecních pozemcích.

starosta:

- musíme opravit i rozhlasy. Pracovníci obce projdou obcí, zkontrolují rozhlasy, které fungují a nefungují.

 

Vlastník nemovitosti Sobělice č. 3: ZO schválilo příspěvek ve výši 12 tis. Kč. Zajistil si projektovou
dokumentaci, do budoucna by chtěl vybudovat zpevněnou přístupovou cestu ze zadní části jeho pozemku.

Host ze Sobělic: táže se na koridor  v zadní části ulice boční. Rád bych tam tento koridor ponechal.

starosta: určitě se tam nic kácet nebude.

 

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Termínovaný vklad mezi Komerční bankou a Obcí
Rataje - Smlouva o termínovaném účtu s indexovou sazbou ve výši 10 mil. Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3 bylo schváleno.

Jednání s firmou zabývající se fotovoltaikou

Starosta sděluje zastupitelům, že první týden v lednu se konalo jednání s firmou zabývající se fotovoltaikou. Byl
pozván zastupitel pan Opravil, starosta a 2 zástupci fotovoltaiky.

Na školu určitě fotovoltaiku dávat nebudeme, na Sokolovnu ano i na ČOV ano.

Uvedená firma nám nacenila vybudování veřejného osvětlení.

Některé stožáry by bylo potřeba vyměnit, snížit sloupy z důvodu opravy osvětlení, kdy platíme za pronájem
plošiny.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Zápis z Jednání starosty s pravomocí Rady

Se zápisem z jednání starosty s pravomocí Rady seznámil starosta, zápis bude odeslán dodatečně zastupitelům.

jednání s Geomorava pro vytyčení hranic a vlastníků Honebního společenstva.

PhDr. Opatrný: navrhuji podílet se na koupi programu Honitba.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce vyvolat jednání s Honebním
společenstvím s možností podílet se na tvorbě nové podoby Honitby Rataje.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/1 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání bere na vědomí Stavovou zprávu ochrany osobních údajů
ve smyslu GDPR za rok 2022

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání bere na vědomí Zprávu starosty obce o plnění usnesení z 4.
jednání ZO a zprávu o činnosti obce od posledního jednání.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Smlouvy obce

Povodí Moravy - Smlouva o zřízení služebnosti

Opravil: kolik platí v jiných obcích.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti mezi Obcí Rataje jako
oprávněný a Povodí Moravy, s.p. jako povinný s předmětem smlouvy zřízení služebnosti inženýrské sítě
panující liniové stavby "Kanalizace a ČOV Rataje"

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4 bylo schváleno.

Darovací smlouva Zlínský kraj

Z důvodu chyby v usnesení č. 1347/2022 bod 2/6 se musí znovu odsouhlasit uzavření Darovací smlouvy se
Zlínským krajem. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ruší Usnesení č. 1347/2022 bod 2/6.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/1 bylo schváleno.

Smlouva o poskytování produktu  www.stránky - roční provoz Galileo

Projednáno a schváleno na jednání starosty s pravomocí rady ze dne 25.1.2023

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Uzavření Darovací smlouvy mezi Obcí Rataje
zastoupena Markem Zezulou, starostou obce - jako obdarovaný a Zlínským krajem zastoupený
Ing. Radimem Holišem, hejtmanem - jako dárce s předmětem smlouvy s přílohou usnesení ZO Rataje
ze dne 30.1.2023  č.j. 166/2023 a geometrickým plánem č. geometrického plánu 1348-334/2021 :

a) stavbu tělesa pozemní komunikace uzlový úsek 1 Sobělice v délce 0,737 km, ve staničení 0,000-0,737
od uzlového bodu 2531A123 (vyústění ze silnice III/43215 u Ratají) po uzlový bod 2531A124 ( konec
v místní části Sobělice obce Rataje), nacházející se na pozemcích p.č. 286/1, p.č. 306/3, p.č. 292 v k.ú.
Sobělice a na pozemku p.č. 2392 (vzniklém sloučením původního pozemku p.č. 2392, dílu "a" z p.č. 2390/3
a dílu "b" z p.č. 2391) dle geometrického plánu č. 1348-334/2021 odsouhlaseného příslušným katastrálním
pracovištěm Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj, pro obec Rataje a k.ú. Popovice u Kroměříže, se všemi
právy, povinnostmi, s jejími příslušenstvím a součástmi v tom stavu, v jakém se ke dni uzavření této
smlouvy nachází.

b) pozemek: p.č. 292, ostatní plocha o výměře 1324 m2, zapsaný v katastru nemovitostí příslušeného
katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj na LV č. 509 pro obec Rataje a k.ú. Sobělice,
se všemi právy, povinnostmi, s jejich příslušenstvím a součástmi v tom stavu, v jakém se ke dni uzavření
této smlouvy nachází.

c) pozemek p.č. 2392, ostatní plocha, o výměře 2722 m2, vzniklý sloučením původního pozemku p.č. 2392,
dílu "a" z p.č. 2390/3 a dílu "b" z p.č. 2391, geometrickým plánem č. 1348-334/2021 odsouhlaseným
příslušným katastrálním pracovištěm Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec Rataje a k.ú. Popovice
u Kroměříže, se všemi právy, povinnostmi, s jejich příslušenstvím a součástmi v tom stavu, v jakém
se ke dni uzavření této smlouvy nachází.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/5 bylo schváleno.

4. 1. Rozpočtové opatření

4/ 1. rozpočtové opatření
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rozpočtové opatření ve výši 77200,- (dotace na volby prezidenta ČR)

do příjmů 77200, Kč, do výdajů 77200,- Kč.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje 1. rozpočtové opatření 1/2023

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6 bylo schváleno.

5. Žádosti

5/1 Žádost o prodloužení nájemní smlouvy byt 22/3

předložena žádost o prodloužení nájemní smlouvy bytu 22/3.

Zastupitelstvo obce navrhuje prodloužit nájemní smlouvu na dobu určitou o 1 rok.

Byl dán úkol starostovi projednat vrácení projektů od pana Topiče.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce zpracování Dodatku na dobu určitou
v délce trvání 1 roku k nájemní smlouvě byt č. 3 na adrese Rataje 22.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2 bylo schváleno.

Žádost o prodloužení nájemní smlouvy byt 22/1

Předložena žádost o prodloužení nájemní smlouvy bytu 22/1.

Zastupitelstvo obce navrhuje zpracování dodatku k prodloužení nájemní smlouvu na dobu určitou o 6 měsíců.

Zastupitelstvo obce navrhuje starostovi obce vyřešit otázku nájmu s nájemkyní bytu 22/1.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce zpracování Dodatku na dobu určitou
v délce trvání 6 měsíců k nájemní smlouvě byt č. 1 na adrese Rataje 22.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/3 bylo schváleno.

5/3 Žádost o snížení ceny stočného

Předložena žádost vlastníka nemovitosti č. 37 Popovice o snížení ceny stočného z důvodu, kdy si majitel
vybudoval zavlažování na svém pozemku, spotřebovaná voda se vrací zpět do přírody. Nevypouští do obecní
splaškové kanalizace. Musí si na své náklady pořídit odpočtový vodoměr.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí S pořízením odpočtového vodoměru
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za účelem zavlažování pozemku parcela č. 78 v k.ú. Popovice dle projektové dokumentace s uzavřením
samostatné dohody. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/1 bylo schváleno.

5/4 Rataje - úprava NN, obnova - Pospíšil

Firma Prosig žádá o vyjádření k územnímu řízení/stanovisko k projektové dokumentaci s názvem Rataje-úprava
NN, obnova-Pospíšil. Jedná se o obnovu kabelového vedení NN společnosti EG.D na ulici směr Nětčice v obci
Rataje z důvodu nevyhovujícího nadzemního vedení.

Pan Pospíšil má v havarijním stavu rodinný dům, EG.D provede obnovu NN vedení novým podzemním kabelem
NN.

Zastupitel Říkovský navrhuje jednat s projektantem o zesílení vedení pro výstavbu 10 rodinných domů
schválených v územním plánu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí S vydáním kladného stanoviska /vyjádření k územnímu
rozhodnutí zn. E.22.035 k projektu Rataje-úprava NN, obnova Pospíšil

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/2 bylo schváleno.

5/5 ZOD Rataje - žádost o realizaci prioritního společného zařízení C1 - zpevněná komunikace v rámci
Komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Rataje

starosta předal slovo předsedovi ZOD Rataje

Ing. Sedláček: oslovil jsem starostu, aby oslovil Pozemkový úřad z důvodu užívání polní cesty pro průjezd
zemědělské techniky. Zařízení C1 spočívá ve vybudování asfaltového povrchu stávající polní cesty vedoucí
od hranice katastru Kroměříž u dílen Zemědělského výzkumného ústavu KM a ukončené na spojnici
s komunikací mezi Rataji a Šelešovicemi. Jde o parcely: č. 1476, 1473, 1501 v k.ú. Rataje a parcela č. 5231
v k.ú. Kroměříž. Realizací C1 by došlo k odklonu pohybu zemědělské techniky po frekventované komunikaci
Rataje-Kroměříž.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce jednat s paní ing. Radkou
Zábojníkovou Ph.D., vedoucí pobočky Kroměříž Státního pozemkového úřadu o realizaci prioritního
společného zařízení C1 - zpevněná komunikace v k.ú. Rataje.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4 bylo schváleno.

5/6 ZOD Rataje - žádost o uzavření smlouvy o údržbě uvedené krajinné zeleně

ZOD Rataje žádá obec o uzavření smlouvy o užívání - údržbu obecních pozemků sousedících s pozemky, které
užívá ZOD Rataje. (Ořezání stromů, vyžínání apod.) Družstvo by se touto smlouvou zavázalo zabezpečit
funkčnost krajinné zeleně, udržovat hranice těchto krajinných prvků tak, aby nedocházelo  k rozšiřování náletů
a zaplevelení orné půdy. Nebude rozšiřovat obděláváním okolních pozemků na úkor krajinné zeleně. V případě
potřeby se zaváže vysadit doplňkovou zeleň po dohodě s obcí.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí S budoucí údržbou obecních pozemků uvedených
v žádosti ZOD Rataje ze dne 25.1.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/3 bylo schváleno.

5/7 Top Real - žádost o odstranění chodníku v k.ú. Rataje na parcele č. 108 a p.č. 826

Obec obdržela žádost vlastníka pozemku parcela č. 108 a p.č. 826 v k.ú. Rataje u Kroměříže, na kterém je
vybudovaný chodník, k odstranění tohoto chodníku. Zastupitelé navrhli odkup uvedeného pozemku za cenu:

Ing. Švásta navrhuje 125 tis. Kč,

Sedláčková, Opatrný navrhují cenu 150 tis. Kč.

Starosta, Opravil, Říkovský navrhují koupit uvedené pozemky za cenu 100 tis. Kč

Bude se hlasovat o návrhu 100 tis. Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce projednat odkup pozemku parcela č. 108
a p.č. 826 v k.ú. Rataje u Kroměříže za navrženou cenu 100 000,- Kč včetně DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 (Opatrný, Sedláčková) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5 bylo schváleno.

5/8 Zájem o rozšíření projektové dokumentace pro DUR a SP stavby IS obec Rataje, místní část Popovice

Je nachystaný projekt k vybudování IS v Popovicích. Celý projekt je naplánovaný do určité části, a žadatelé
jsou majiteli pozemku p.č. 2049/1, který je za projektovanou oblastí. Žádají tedy o prodloužení plánovaného
projektu k  jejich pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce oslovit vlastníky v souladu s územním
plánem k jednání o výstavbě IS Popovice, lokalita za Hořavovým.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6 bylo schváleno.

5/9 Žádost o odkup části parcely č. 2296/1 v k.ú. Popovice

Obec obdržela žádost o odkup části parcely č. 2296/1 v k.ú. Popovice. Žadatel je vlastníkem parcely č. 2296/2
v k.ú. Popovice. Na svém pozemku a na pozemku parcela č. 2411 by si chtěl postavit garáž s ohledem
na urbanistický vzhled samotné ulice. Vlastník pozemku parcela č. 2411 je nakloněn pouze ke směně, resp.
jeho části určené pro výstavbu garáže a to za část pozemku parcela č. 2296/1.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání požaduje Předložení písemného vyjádření majitele pozemku
parcela č. 2411 v k.ú. Popovice u KM ke směně pozemků pro plánovanou výstavbu garáže.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/1 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Místostarostovi obce PhDr. Pavlovi Opatrnému jednat
s projektantem firmy Prosig o posílení plánovaného vedení s připojením k bytové zástavbě.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/7 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání odkládá Žádost o rozšíření projektové dokumentace IS Popovice
lokalita za Hořavovým.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/1 bylo schváleno.

6. Různé

6/1 Elektronická úřední deska

Zastupitelům předložena nabídka společnosti Galileo k pořízení elektronické úřední desky - pronájem.

Zastupitelé nesouhlasí s pronájmem elektronické úřední desky Galileo Smart Kiosek 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání zamítá Nabídku pronájmu elektronické úřední desky.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/1 bylo schváleno.

6/2 Nákup malotraktoru

starosta předložil nabídku malotraktoru. Myslím si, že v současné době má obec dost sekaček, počkáme si,
jaké možnosti budou v rámci dotace.

Říkovský: myslím si , že z předložených nabídek nachystat výběrové řízení na malotraktor, nachystat
na vypsané dotace.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání pověřuje Starostu obce k jednání s paní Brázdilovou k možnosti
získání dotačního titulu a zpracovat výběrové řízení k pořízení malotraktoru.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 22/1 bylo schváleno.
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6/3 Nákup nádrže PHM

starosta doporučuje nákup nádrže pro PHM obce.

Dle směrnice musí starosta oslovit 3 firmy, (mohou být nabídky i z internetu) a vybrat.

Pan Říkovský doporučuje projednat nákup nádrže s panem Dostálem (zajišťuje pro nás požární bezpečnost).

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce zjistit veškeré náležitosti k nákupu,
provozu a údržbě nádrže pro PHM.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8 bylo schváleno.

6/4 Nákup program Codexis

Obec obdržela nabídku k nákupu programu Codexis pro starostu obce. Starostu navštívil zástupce uvedené
společnosti s ukázkou programu.

starosta sděluje, že některé věci ani nebude využívat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání zamítá Nákup programu od firmy Codexis.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/2 bylo schváleno.

6/5 Organizace plesu, nákup židlí

Starosta sděluje, že hodně židlí je navrženo k odpisu inventarizační komisí.

starosta navrhuje koupi nových židlí v počtu 50 ks a táže se zastupitelů, zda souhlasí s nákupem 50 ks nových
židlí.

Zastupitel Opravil: navrhl bych židle v hospodě označit, že se jedná o obecní židle.

organizace plesu: předtančení Gradace,

Starosta sděluje, že preferujeme na plese studenou kuchyni, návrh občana ze Sobělic oslovit děti z učňovského
učiliště, dělají catering.

starosta: jak s místenkama.

Říkovský - já bych místenky neřešil.

Kolik od Vojtka na vstupenku: 20,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Nákup židlí v počtu 50 ks pro Kulturní dům Rataje.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/7 bylo schváleno.
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6/6 Dětské Šibřinky, Masopust

Místostarostka Martina Sedláčková sdělila, kdy se bude v obci konat:

Masopust 11.2.2023, Šibřinky se konají 25.2.2023.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6/7 Kanalizační přípojky

Říkovský Antonín se vyjádřil k vypracovaným projektům kanalizačních přípojek. Kolik je hotových, které byly
předány na stavební úřad a některé se musí ještě doplnit. 

V minulosti byly hotové projekty s vydaným rozhodnutím finančně odměněny.

Dnes by bylo vhodné odsouhlasit dohodu o provedení práce na vypracování projektové dokumentace hotových
kanalizačních přípojek.

Říkovský Antonín, Ing. Švásta Hynek, PhDr. Opatrný Pavel svolají jednání ke kontrole kanalizačních přípojek.

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6/8 Měsíční odměny místostarostů

Podán návrh na navýšení odměn pro místostarosty.

Navýšení odměn pro místostarosty o 10% s termínem od 1.2.2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Navýšení odměny pro místostarosty obce o 10%
s termínem od 1.2.2023 dle nařízení vlády č. 415/2022 Sb., kterým se mění nařízení vlády č. 318/2017 Sb.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Sedláčková)

Usnesení č. 2/8 bylo schváleno.

Zapisovatel: Hana Čápová   ............................................................
 
Ověřovatelé: Antonín Říkovský   ............................................................
 

Ing. Zdeněk Deneš   ............................................................
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Starosta Marek Zezula   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 7. 2. 2023


